
PROTOKÓŁ Nr XXII/2020

z przebiegu XXII sesji Rady Miejskiej w Wyrzysku, 

która odbyła się w dniu 29 maja 2020 r.

od godziny 800 do 835 w sali nr 9 Urzędu Miejskiego w Wyrzysku.

Obecni:

Radni Rady Miejskiej w Wyrzysku - lista obecności stanowiąca załącznik nr 1,

Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska,

Jacek Wiśniewski – Zastępca Burmistrza Wyrzyska,

Teresa Mikołajczak – Skarbnik Gminy Wyrzysk,

Wiesława Krasocka – Sekretarz Miasta i Gminy Wyrzysk,

Ireneusz Subczyński – Radca Prawny,

Kierownicy Referatów Urzędu Miejskiego i samodzielne stanowiska:

Rafał Głyżewski – Podinspektor ds. promocji

Adam Smełsz – Inspektor ds. informatyki, 

Porządek sesji:

1. Otwarcie sesji.

2. Stwierdzenie prawomocności obrad.

3. Przedstawienie porządku sesji.

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.

5. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym, w tym z wykonania

uchwał Rady Miejskiej.

6.   Rozpatrzenie projektów uchwał Rady Miejskiej w Wyrzysku w sprawach:

1) zmian w budżecie Gminy Wyrzysk na 2020 r.;

2) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wyrzysk na

lata 2020-2030;

3) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Pilskiemu;

4) wyrażenia  zgody  na  zawarcie  umowy  najmu  w  trybie  bezprzetargowym,  na  czas

nieoznaczony;

5) oceny zasobów pomocy społecznej Gminy Wyrzysk za 2019 rok;

6) rozpatrzenia skargi Pani A.K. na Dyrektora Szkoły Podstawowej w Falmierowie;

7) rozpatrzenie skargi Pani K.K. na Dyrektora Szkoły Podstawowej w Falmierowie.
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   7.  Informacja  Przewodniczącego  Rady  Miejskiej  i  Radnych  o  działaniach  podejmowanych

w okresie międzysesyjnym.

      8. Wolne głosy.

      9. Zakończenie obrad.

Przebieg obrad:

Ad. 1 Otwarcie sesji.

Sesję otworzył i obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej w Wyrzysku –  Roman

Łuka,  który na wstępie bardzo serdecznie przywitał  zaproszonych gości.  Przewodniczący obrad

wyraził żal, iż z powodu panującej zarazy nie możliwe było w planowany sposób uczcić 30 lecia

samorządu gminnego.  Jednocześnie  Pan R.  Łuka złożył  obecnym oraz  byłym samorządowcom

najlepsze  życzenia  i  podziękowania.  Życzył  wszelkiej  pomyślności  w życiu  osobistym i  pracy

zawodowej, a przede wszystkim dużo energii, zapału, hartu ducha w tej nie łatwej działalności na

rzecz mieszkańców Gminy Wyrzysk. Następnie Przewodniczący Rady poprosił o uczczenie minutą

ciszy wszystkich działaczy samorządowych,  którzy odeszli  na wieczny spoczynek.  Jak również

byłego  Komendanta  oraz  strażnika  Straży  Miejskiej  w  Wyrzysku  Śp.  Pana  Sławomira

Mikołajczaka.

O godz. 8.04 na salę obrad przybyli radni Lukasz Napierała oraz Mateusz Jaremko. 

Minuta ciszy. 

Przewodniczący  Rady poprosił  radnego  Ryszarda  Sella  o  skrótowe  przedstawienie  genezy

samorządu w Polsce. 

Zabierając  głos  radny  Ryszard  Sell  powiedział,  że  27  maja  1990  r.  odbyła  się  bardzo  ważna

uroczystość – pierwsze w pełni demokratyczne wybory w III Rzeczypospolitej. Ojcem chrzestnym

reformy  samorządowej  w  Polsce  był  prof.  Jerzy  Regulski.  Jego  pierwsze  nieśmiałe  poglądy

związane  z  reformą  samorządową  pojawiły  się  w  maju  1981  r.  podczas  konserwatorium

„Doświadczenie i przyszłość”. Realia tamtych czasów nie pozwoliły na przeprowadzenie żadnych

reform. W 1985 r. uchwalono europejską kartę samorządu terytorialnego, ale Polska cały czas była

w okresie  minionego  ustroju.  W 1988 r.  powstał  Komitet  Obywatelski  przy  Przewodniczącym

NSZZ  „Solidarność”  Lechu  Wałęsie  i  tam  powołano  Komisję  Samorządu  Terytorialnego.

Wydarzenia  zaczęły  nabierać  rozpędu  w  1989  r.  Kiedy  odbyły  się  obrady  okrągłego  stołu,

a następnie został powołany pierwszy niekomunistyczny rząd na czele z Tadeuszem Mazowieckim.

T.  Mazowiecki  26  września  1989  r.  powołał  Pana  Jerzego  Regulskiego  na  pełnomocnika

ds. reformy samorządu terytorialnego. Klimat tamtych czasów szczególnie piękny był w senacie

pod  wodzą  marszałka  Andrzeja  Stelmachowskiego.  Była  to  izba  wyższa  Polskiego  Parlamentu
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wybrana w wolnych wyborach i miała olbrzymie kompetencje, aby działać. Wydarzenia potoczyły

się  błyskawicznie.  Było  bardzo  mało  czasu  na  wdrożenie  reformy.  Dnia  29  grudnia  1989  r.

znowelizowano  Konstytucję  PRL,  która  umożliwiła  przeprowadzenie  dalszych  planów.

Symboliczną  datą  jeżeli  chodzi  o  samorząd  terytorialny  jest  dzień  8  marca  1990  r.  Joanna

Szczepkowska w studiu telewizyjnym w Dzienniku Telewizyjnym 4 czerwca 1989 r. powiedziała

„Proszę Państwa dzisiaj w Polsce skończył się komunizm”. Można powiedzieć, że dnia 8 marca

narodził  się  samorząd,  gdy  uchwalono  ustawę  o  samorządzie  gminnym.  W  styczniu  Premier

Tadeusz Mazowiecki ogłosił, że wybory odbędą się tego roku. Dnia 27 maja 1990 r. odbyły się

wyboru do szczebla samorządu gminnego. Wybrano blisko 52 tys. radnych. Frekwencja wyniosła

42%. Idea samorządu nie była do końca znana. Bardzo ważne wydarzenie miało miejsce w 1989 r.

kiedy to w czerwcu uchwalono ustawę o samorządzie powiatowym i wojewódzkim oraz 20 czerwca

2002 r. kiedy wprowadzono ustawę o bezpośrednim wyborze wójta, burmistrza i prezydenta miasta.

W 2018 r.  przedłużono kadencję rad,  burmistrzów, wójtów do 5 lat  (dotychczas  była 4-letnia).

27 maja 1990 r. powołano cztery komitety,  które zaczęły walczyć o 24 miejsca w radzie, gdyż

liczba  radnych  wynosiła  24.  Najwięcej,  gdyż  11  mandatów  zdobył  Komitet  Obywatelski

Niezależny,  7  mandatów  uzyskał  Komitet  Obywatelski  Solidarności,  5  mandatów  Polskie

Stronnictwo  Ludowe,  1  mandat  Stronnictwo  Demokratyczne.  Frekwencja  była  wyższa,  gdyż

wyniosła 58%. Podczas pierwszego posiedzenia Rady Miejskiej wybrano Przewodniczącego Pana

Kazimierza Łępickiego, a na kolejnej sesji powołano Burmistrza Pana Adama Siwę oraz Zarząd

Gminy.  Na przestrzeni  lat  dużo się  działo.  Patrząc  na radnych tej  Rady najdłużej  urzędującym

radnym  jest  Przewodniczący  Pan  Roman  Łuka,  który  jest  radnym  już  piąta  kadencję.  Radny

Krzysztof Bartkus pełni swoją funkcję już 4 kadencję. W międzyczasie było kilku Burmistrzów,

których  początkowo  wybierała  Rada  Miejska,  czyli  Adam  Siwa,  Franciszek  Tamas,  Tadeusz

Perliński  (który  był  pierwszym  burmistrzem  wybranym  w  wyborach  bezpośrednich),  Maria

Bratkowska  oraz  Bogusława  Jagodzińska,  która  została  powołana  na  to  stanowisko  5  grudnia

2014 r. (dzień wolontariusza). W tej chwili w Polsce (stan na 1 stycznia 2020 r.) jest 2477 gmin,

380 powiatów, w tym 314 ziemskich oraz 16 województw. W województwie Wielkopolskim jest

35 powiatów (31 ziemskie i 4 grodzkie) i 226 gmin, w tym najbliższa im sercu Gmina Wyrzysk. 

Ad. 2 Stwierdzenie prawomocności obrad

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  w  chwili  otwarcia  w  obradach  uczestniczyło

15 radnych, tj. 100 % ustawowego składu organu. Przewodniczący zaznaczył, że wyjątkowo w dniu

dzisiejszym nie będzie czynny telewizor, który wskazywał wyniki głosowań. 
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Ad. 3 Przedstawienie porządku sesji.

Przewodniczący Rady przedstawił poszczególne punkty porządku obrad, a następnie zapytał, czy do

przesłanego porządku obrad są uwagi, bądź propozycje zmian?

Zmian nie zgłoszono. 

Ad. 4 Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.

Przewodniczący Rady poinformował, że protokół zwyczajowo dostępny jest do wglądu w biurze

Rady,  a  także  przed  Sesją  i  była  zatem możliwość  zapoznania  się  z  jego  treścią.  W związku

z powyższym zapytał, czy ktoś z radnych chciałby wnieść uwagi do przedstawionego protokołu?

Uwag nie zgłoszono.

W  związku  z  powyższym  Przewodniczący  Rady  zarządził  głosowanie  w  sprawie  przyjęcia

protokołu z XXI sesji, która odbyła się 21 kwietnia 2020 r. .

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (15)

Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Tomasz Zbigniew Bogdański, Andrzej Janusz 

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka, 

Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz Michalski, Łukasz 

Aleksander Napierała, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak.

Ad. 5 Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym, w tym z wykonania

uchwał Rady Miejskiej. 

Dyskusji nie podjęto. 

Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym stanowi zał. nr 2 do protokołu.

Informacja z wykonania uchwał Rady Miejskiej w Wyrzysku stanowi zał. nr 3 do protokołu. 

Ad. 6. Rozpatrzenie projektów uchwał Rady Miejskiej w Wyrzysku w sprawach:

1) zmian w budżecie Gminy Wyrzysk na 2020 r.;

Przewodniczący  Rady  poinformował,  że  w  dniu  wczorajszym odbyło  się  wspólne  posiedzenie

wszystkich  Komisji  Rady Miejskiej  w Wyrzysku,  na  którym bardzo szeroko  były  analizowane

poszczególne  projekty  uchwał,  jak  również  sprawozdania,  które  zostały  złożone  i  wszystkie

wątpliwości  jakie  były  stawiane  przez  poszczególnych  radnych  zostały  wyjaśnione  w  dniu

wczorajszym. 
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Kontynuując  Przewodniczący  obrad  powiedział,  że  projekt  uchwały  był  przedmiotem  obrad

Komisji Rady Miejskiej w Wyrzysku.  

Przewodniczący Komisji przedstawili opinie dot. projektu uchwały omawianego na posiedzeniu,

które odbyło się 28 maja 2020 r. 

Wobec nie  nawiązania  dyskusji,  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  przystąpił  do  głosowania  nad

przyjęciem przedmiotowej uchwały.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (15)

Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Tomasz Zbigniew Bogdański, Andrzej Janusz 

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka, 

Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz Michalski, Łukasz 

Aleksander Napierała, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak.

W obecności 15 radnych - 15 głosami ,,za” Rada podjęła uchwałę Nr XXII/204/2020, która stanowi

załącznik nr 4 do protokołu.

2) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wyrzysk na lata

2020-2030;

Przewodniczący  obrad  powiedział,  że  projekt  uchwały  był  przedmiotem  obrad  Komisji  Rady

Miejskiej w Wyrzysku.  

Przewodniczący Komisji przedstawili opinie dot. projektu uchwały omawianego na posiedzeniu,

które odbyło się 28 maja 2020 r. 

Wobec nie  nawiązania  dyskusji,  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  przystąpił  do  głosowania  nad

przyjęciem przedmiotowej uchwały.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (15)

Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Tomasz Zbigniew Bogdański, Andrzej Janusz 

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka, 

Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz Michalski, Łukasz 

5



Aleksander Napierała, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak.

W obecności 15 radnych - 15 głosami ,,za” Rada podjęła uchwałę Nr XXII/205/2020, która stanowi

załącznik nr 5 do protokołu.

3) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Pilskiemu;

Przewodniczący  obrad  powiedział,  że  projekt  uchwały  był  przedmiotem  obrad  Komisji  Rady

Miejskiej w Wyrzysku.  

Kontynuując  Przewodniczący  obrad  powiedział,  że  projekt  uchwały  był  przedmiotem  obrad

Komisji Rady Miejskiej w Wyrzysku.  

Przewodniczący Komisji przedstawili opinie dot. projektu uchwały omawianego na posiedzeniu,

które odbyło się 28 maja 2020 r. 

Wobec nie  nawiązania  dyskusji,  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  przystąpił  do  głosowania  nad

przyjęciem przedmiotowej uchwały.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (15)

Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Tomasz Zbigniew Bogdański, Andrzej Janusz 

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka, 

Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz Michalski, Łukasz 

Aleksander Napierała, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak.

W obecności 15 radnych - 15 głosami ,,za” Rada podjęła uchwałę Nr XXII/206/2020, która stanowi

załącznik nr 6 do protokołu.

4)  wyrażenia  zgody  na  zawarcie  umowy  najmu  w  trybie  bezprzetargowym,  na  czas

nieoznaczony;

Przewodniczący  obrad  powiedział,  że  projekt  uchwały  był  przedmiotem  obrad  Komisji  Rady

Miejskiej w Wyrzysku.  

Przewodniczący Komisji przedstawili opinie dot. projektu uchwały omawianego na posiedzeniu,

które odbyło się 28 maja 2020 r. 

Wobec nie  nawiązania  dyskusji,  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  przystąpił  do  głosowania  nad

przyjęciem przedmiotowej uchwały.
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W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (15)

Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Tomasz Zbigniew Bogdański, Andrzej Janusz 

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka, 

Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz Michalski, Łukasz 

Aleksander Napierała, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak.

W obecności 15 radnych - 15 głosami ,,za” Rada podjęła uchwałę Nr XXII/207/2020, która stanowi

załącznik nr 7 do protokołu.

5) oceny zasobów pomocy społecznej Gminy Wyrzysk za 2019 rok;

Przewodniczący  obrad  powiedział,  że  projekt  uchwały  był  przedmiotem  obrad  Komisji  Rady

Miejskiej w Wyrzysku.  

Kontynuując  Przewodniczący  obrad  powiedział,  że  projekt  uchwały  był  przedmiotem  obrad

Komisji Rady Miejskiej w Wyrzysku.  

Przewodniczący Komisji przedstawili opinie dot. projektu uchwały omawianego na posiedzeniu,

które odbyło się 28 maja 2020 r. 

Wobec nie  nawiązania  dyskusji,  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  przystąpił  do  głosowania  nad

przyjęciem przedmiotowej uchwały.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (15)

Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Tomasz Zbigniew Bogdański, Andrzej Janusz 

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka, 

Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz Michalski, Łukasz 

Aleksander Napierała, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak.

W obecności 15 radnych - 15 głosami ,,za” Rada podjęła uchwałę Nr XXII/208/2020, która stanowi

załącznik nr 8 do protokołu.

6) rozpatrzenia skargi Pani A.K. na Dyrektora Szkoły Podstawowej w Falmierowie;
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Przewodniczący  obrad  powiedział,  że  projekt  uchwały  był  przedmiotem  obrad  Komisji  Rady

Miejskiej w Wyrzysku.  

Kontynuując  Przewodniczący  obrad  powiedział,  że  projekt  uchwały  był  przedmiotem  obrad

Komisji Rady Miejskiej w Wyrzysku.  

Przewodniczący Komisji przedstawili opinie dot. projektu uchwały omawianego na posiedzeniu,

które odbyło się 28 maja 2020 r. 

Wobec nie  nawiązania  dyskusji,  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  przystąpił  do  głosowania  nad

przyjęciem przedmiotowej uchwały.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (15)

Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Tomasz Zbigniew Bogdański, Andrzej Janusz 

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka, 

Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz Michalski, Łukasz 

Aleksander Napierała, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak.

W obecności 15 radnych - 15 głosami ,,za” Rada podjęła uchwałę Nr XXII/209/2020, która stanowi

załącznik nr 9 do protokołu.

7) rozpatrzenie skargi Pani K.K. na Dyrektora Szkoły Podstawowej w Falmierowie.

Przewodniczący  obrad  powiedział,  że  projekt  uchwały  był  przedmiotem  obrad  Komisji  Rady

Miejskiej w Wyrzysku.  

Kontynuując  Przewodniczący  obrad  powiedział,  że  projekt  uchwały  był  przedmiotem  obrad

Komisji Rady Miejskiej w Wyrzysku.  

Przewodniczący Komisji przedstawili opinie dot. projektu uchwały omawianego na posiedzeniu,

które odbyło się 28 maja 2020 r. 

Wobec nie  nawiązania  dyskusji,  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  przystąpił  do  głosowania  nad

przyjęciem przedmiotowej uchwały.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (15)

Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Tomasz Zbigniew Bogdański, Andrzej Janusz 
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Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka, 

Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz Michalski, Łukasz 

Aleksander Napierała, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak

W obecności 15 radnych - 15 głosami ,,za” Rada podjęła uchwałę Nr XXII/210/2020, która stanowi

załącznik nr 10 do protokołu.

Przewodniczący  Rady przypomniał,  że  na  wczorajszym  posiedzeniu  wspólnych  Komisji  Rady

Miejskiej wszystkie projekty uchwał zostały szczegółowo omówione i przeanalizowane. Pozwoliło

to sprawnie zrealizować pkt. 6 dzisiejszego porządku obrad. 

Ad.  7.  Informacja  Przewodniczącego  Rady  Miejskiej  i  Radnych  o  działaniach

podejmowanych w okresie międzysesyjnym.

Dyskusji nie podjęto.

Ad. 8. Wolne głosy.

Przewodniczący  Rady  R.  Łuka  poinformował,  iż  sesja  absolutoryjna  odbędzie  się  w  miesiącu

czerwcu. 

Radny Stefan Wełniak  zapytał, o konkretną datę i godzinę przyszłej sesji. Radny zaznaczył, że na

wczorajszym posiedzeniu komisji nie otrzymał odpowiedzi, dlaczego posiedzenie komisji i sesji w

miesiącu maju ustalone zostały na godz. 8:00. Przewodniczący decyduje i zwołuje sesje, natomiast

80%  osób  pracuje  i  sytuacja  jest  utrudniona.  Kończąc  radny  zapytał,  czy  sesja  absolutoryjna

odbędzie w ostatni piątek czerwca, czy wcześniej?

Przewodniczący Rady R. Łuka zaznaczył, że porządek, datę i godzinę obrad komisji wyznaczają jej

przewodniczący,  natomiast  sesję  zwołuje  Przewodniczący  Rady.  Kontynuując  Pan  R.  Łuka

poinformował,  że  wyjątkowo  sesja  w  miesiącu  maju  odbywa  się  o  godzinie  8:00.  Następne

posiedzenia  sesyjne  będą odbywały  się  w zaplanowanym czasie,  czyli  o  godz.  12:00.  Kończąc

Przewodniczący poinformował,  że  nie  jest  w stanie  podać  konkretnej  daty sesji  absolutoryjnej,

natomiast gdy będzie ona znana, radny zostanie poinformowany. 

Radny  Stefan  Wełniak  powiedział,  że  dobrze  byłoby  umieścić  taką  informację  na  stronie

internetowej. 

Przewodniczący Rady R. Łuka przychylił się do prośby. 

Radny  Stefan  Wełniak powiedział,  że  na  wczorajszym  posiedzeniu  Komisji  Przewodniczący

Komisji Rewizyjnej podał, iż Pan P.J. dyrygent chórów działających przy MGOK w 2019 r. zarobił
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49 046,01 zł brutto. Przeliczając miesięcznie byłoby to w granicach 3 tys. zł. Przy 3 chórach jest to

1 tys. zł na chór. 

Przewodniczący  obrad  R.  Łuka poprosił  o  nie  posługiwanie  się  nazwiskami,  tym  bardziej,

że dyrygent nie jest obecny na posiedzeniu. 

Kontynuując  Pan S.  Wełniak wskazał,  że  uważa,  iż  przy  tym wykształceniu  nie  są  to  wielkie

pieniądze. Nic nie stoi na przeszkodzie, aby społeczeństwo wiedziało, że taka sytuacja była i jest,

ponieważ chór  nadal  istnieje  i  mieszkańcy Wyrzyska do tego chóru  należą.  Radny powiedział,

że  zastanawia  go  dlaczego  wraz  z  odejściem  dyrygenta  odeszli  również  wszyscy  członkowie

chórów. Po kontroli Komisji Rewizyjnej on nie ma pełnego obrazu dlaczego chór się rozwiązał.

Następnie radny podziękował Panu Jackowi Wiśniewskiemu – Zastępcy Burmistrza Wyrzyska za

odpowiedz na wniosek, który złożył na posiedzeniu komisji w miesiącu maju i przekazanie go do

Wojewódzkiego Zarządu Dróg. Kończąc radny powiedział, że ul. Bohaterów jest ulicą gdzie jest

przedszkole i chodzą tamtędy dzieci, osoby starsze i młodzież, która odbiera młodsze rodzeństwo.

Jeżeli przy sklepie Domlux jest wyznaczony chodnik to nich będzie to chodnik, a nie parking. 

Odnosząc się  do słów radnego Stefana  Wełniaka, radny Leszek  Matuszewski  powiedział,  że  na

wczorajszym posiedzeniu Komisji podał sumę, którą radni uzyskali podczas kontroli, natomiast nie

może odpowiedzieć  na  pytania  dlaczego chór  się  rozpadł,  dlaczego  Pan P.J.  zrezygnował  oraz

dlaczego nie działa przy MGOK. Uważa, że odpowiedz Pani Burmistrz, której udzieliła w dniu

wczorajszym była  wystarczająca.  Komisja  na  kontroli  otrzymała  informację,  iż  wypowiedzenie

zostało  złożone  31  października  2019  r.  z  trzymiesięcznym  okresem  wypowiedzenia.  Tematy

związane  z  przebiegiem  negocjacji  i  dlaczego  nie  przedłużono  umowy  nie  były  przedmiotem

kontroli.  Jeśli  radny S.  Wełniak uważa,  że Komisja  Rewizyjna nie  spełniła  swojego zadania to

przypomniał, że w kontroli uczestniczył również radny z klubu „Zadbajmy o gminę” Pan Łukasz

Napierała  i  mógł  bardziej  szczegółowo  dopytać  w  kwestiach,  które  interesowałyby  radnego

S. Wełniaka.  On przekazuje te informacje,  które otrzymał od Pani Dyrektor Miejsko-Gminnego

Ośrodka Kultury. 

Ad. 9. Zakończenie obrad.

W związku z wyczerpaniem przyjętego porządku obrad o godzinie 12:35 Przewodniczący Rady

zamknął XXII sesję Rady Miejskiej w Wyrzysku dziękując wszystkim obecnym za udział.

Protokół sporządzono w jednym egzemplarzu, na podstawie zapisu magnetofonowego.

Protokół sporządziła:
Angelika Karowska            
podinsp. ds. obsługi rady gminy           
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